	[image: image1.emf]
	FACTORY AUDIT APPLICATION FORM
	Form No.: TQS-017H
Effective date: January 01, 2025



Please complete the following information: 请填写以下信息

Application Date (申请日期) ：     

Applicant’s Information(申请单位资料)


Company Name (申请公司):          

 FORMTEXT 
       

 Buyer (买家) FORMCHECKBOX 

Vendor (中间商) FORMCHECKBOX 
 
Factory（工厂） FORMCHECKBOX 

Contact person (联系人):     

 FORMTEXT 
     
  E-Mail Address (邮箱):     

 FORMTEXT 
     

Address (地址)
:          

 FORMTEXT 
     

 FORMTEXT 
     


Tel No. (电话)
:     (     )     

 FORMTEXT 
     

 

Factory Information(工厂资料)                                        Requested Audit Date (申请审核日期):      

Factory name (厂名): in English(英文名)      
  in Chinese(中文名)      

 FORMTEXT 
     
Address(地址)：in English(英文)      

 FORMTEXT 
     
 in Chinese(中文)      

 FORMTEXT 
     
Factory website (工厂网址):      

 FORMTEXT 
     
Factory ID (工厂编号):      

 FORMTEXT 
     
Contact person/Tel no.(联系人/电话号码):      
E-Mail Address(邮箱):      

 FORMTEXT 
     
Factory type (工厂类型):  FORMCHECKBOX 
 ODM    FORMCHECKBOX 
 OEM 
Main products (主要产品):      
Main markets (主要市场):       

 FORMTEXT 
     
Number of employees (工人数量):     

 FORMTEXT 
     
Building area（工厂面积）:     

 FORMTEXT 
     
Last year annual turnover (上年营业额)  :         

 FORMTEXT 
     

Business license No.(营业执照编号)：     

 FORMTEXT 
     
Factory audit standard(s)（审核标准）
 FORMCHECKBOX 

Social Compliance (SA8000/BSCI/ICTI/COC)（社会责任）
 FORMCHECKBOX 
   GSV/C-TPAT(反恐)
 FORMCHECKBOX 
   FMCA(Factory Manufacturing and Capacity Audit工厂制程和产能) 

 FORMCHECKBOX 

GMP/HACCP(良好作业规范/危害分析与关键控制点)

Audit type (审核类型)

 FORMCHECKBOX 
Initial Audit（初次审核）        FORMCHECKBOX 
Follow-up Audit(跟进审核)  (Prev. rpt. #          )  ( 前次报告号码)

 FORMCHECKBOX 
Annual Audit(年度审核)          FORMCHECKBOX 
Other 其它:       

 FORMTEXT 
     
Remarks备注 : 
错误!未找到引用源。
Please submit your application to TQS via the Web App（http://system.trustfulservices.com） during working hours (9:00 a.m. Monday to 3:00 p.m. Friday). If there are any changes, please be sure to send an email to booking@trustfulservices.com to change the corresponding information 5 working days before the inspection date.

请在工作时间（周一上午九点至周五下午三点）通过App下单到TQS。如有更改，请务必在检验日期前5个工作日发送邮件到booking邮箱更改对应的信息。
错误!未找到引用源。
According to TQS’s policy, any form of benefits should not be offered to any of TQS staff.

根据我司政策，我司人员不收受任何形式的利益。

错误!未找到引用源。   After submitting the application, once you receive the confirmation email from TQS, it will be legally binding on both the applicant and TQS.
提交申请后, 一旦收到TQS的确认邮件，即对申请方与TQS都具有法律约束力。
	Authorized signature and Company seal:

(申请人签名及公司盖章)

     





	TQS Terms & Conditions – Audit Services

	Terms
	Definition/Condition

	Application submission time
申请时间
	Factory audit application must be submitted at least 10 working days in advance (not include Saturday, Sunday, and China public holiday). If the application submission time is 3:00 p.m. or later, the application date will be counted as the next working day.
验厂必须提前十个工作天提出申请（周六，周日和法定假日除外），如果申请时间是下午三点或以后，则申请日期算下一个工作天。


	Price

价格
	All-inclusive total package price is $500 dollars per audit for facility size with 1~600 workers, no extra fee for travelling, no extra fee for overtime on Saturday & Sunday. (Remark: TQS offers a special discounted price of $450 per audit to Five Below vendor/factory.)
600名工人或以下的工厂审核500美金审核一次（一个标准），包括差旅费以及加班费用。(备注：TQS给FB的供应商/工厂的特别价格为450美元/标准。)
All-inclusive total package price is $700 dollars per audit for facility size with 601 workers or more, no extra fee for travelling, no extra fee for audit on Saturday & Sunday.

601名工人或以上的工厂审核700美金审核一次（一个标准），包括差旅费以及加班费用。



	Normal Working days
正常工作天
	Monday to Friday or in compliance with local labor laws.
根据当地劳动法，一般为周一到周五。


	Express / Cancellation/ Postponement
申请快速/取消/推迟验厂

	Applications made within 5 working days of the desired audit date will incur a 30% surcharge on the audit fee. Applications made within 6 working days will incur a 20% surcharge, and those made within 7 working days will incur a 10% surcharge on the audit fee.

申请第五个工作天验厂，加收30%的验厂费用；申请第六个工作天验厂，加收20%的验厂费用；申请第七个工作天验厂，加收10%的验厂费用。
Unless agreed to the contrary in writing, TQS will invoice any cancellation or rescheduling charges, and the client will pay as follows: 

1, If cancellation notice or rescheduling of audit is submitted within 3 business days prior to the original scheduled date, the client will be charged 100% of the audit fee; 

2, If cancellation notice or rescheduling of audit is submitted within 5 business days (more than 3 business days) prior to the original scheduled date, the client will be charged 50% of the audit fee; 

3, if cancellation notice or rescheduling of audit is submitted more than 5 business days before the original scheduled date, the client will not be charged. 

已经确认的审核如果取消或改期，我司会视情况收取以下费用，如果客户跟我司签订了相关协议， 

我司会遵守与客户的协议。 

1, 如果取消或改期的通知是在已承诺的审核日前3个工作日内（包括）发出，会收取100%的审核费用附加费。 

2, 如果取消或改期的通知是在已承诺的审核日前5个工作日内发出(即第4天或第5天) ，则收取 

50%的审核费用。 

3, 如果取消的通知是在已承诺的审核日前大于5个工作日发出，则不收取费用。


	Payment terms
付款
	100% pre-payment is required. If the client fails to make the payment by the due date, TQS has the right to charge the client a late fee of 0.05% per day.

 100%款项提前支付， 如果客人不能按期付款，TQS有权要求客人支付每天百分之零点零五的滞纳金。


	Report release
报告
	TQS auditor will give a verbal result to factory after finishing the audit, and the report will be completed by the auditor within 3 working days and released to client within 5 working days. In line with our commitment to environmental sustainability, we offer electronic reports only.
TQS审核员验完厂后会给工厂口头的结果，审核员将在三个工作日内完成报告，TQS将在5个工作日内出具正式的报告给到客人。为了环保，我司只提供电子档报告。


	Confidential term
保密
	Neither the factory nor the vendor is permitted to disclose any information related to TQS without our consent. TQS is obligated to maintain the strict confidentiality of client information. 

未经我方同意，不可泄露我司信息，我司同时承诺对贵司严格保守商业机密。


Note: TQS reserves the right of final interpretation of all terms and conditions. 所有条款的最终解释权归TQS所有.
Trustful Quality Services (HK) Co., Limited香港可靠品质服务有限公司       

Building 13, Suite 713, Tie Dong Logistics Zone, Hua Nan Cheng International E-Commerce Center, Ping An Blvd, Long Gang District, Shen Zhen, Guangdong Prov. China   广东省深圳市龙岗区平湖街道办平安大道铁东物流园13栋713单元.                 www.trustfulservices.com
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